
PROTOKOL Nr Xxl V08
PRZE]]T]IGU SESJT RA)Y GMINY ZTtrLONA G6RA

z dnia 29 sierpnia 2008 roku

Sa I  obraLl  UEqdu Gmif )  Z le lona CdE ,Obrady sesji odbyl- siR rv
poczqtek obrad godz. l1".

Obrady XXII zwycajnei Sesji Rady Grniny Zielona G6fa otworzvt
Psewodnicz4cy Rady Gniny Hen)k Walcak, nastglnie Przewodnicz4cy
Ra.t Cmnry prz) vilal przybylych na dzisiejsze obrady, 'v osobach. woj1a
Gminy, Z-c€ W6jta Gminy, Radnych Powialu, Pdi:l Skarbnlk, Panq
Selaetarz, dyfektor6w plac6wek oriwiatowych, kieroMik6w relentow

dyrcktora GBP, Pdie i Panow sohys6\!, mieszkncow Cminv oraz Pdie i

Przewodniczecy Rady Gminy. sts'ierdzil qwo, um na saLi obmd obecnvch
j€si I I radnych na stan I 5 rddnych, / lista obecnosci w zal4czeniu /.

Ad.2
Przewodnicz{cy Rady Gniny, powiedzial. 2e porqdek obrad nic r62ni sie od
otzJrnanego w zawiadomieniach. NastePnie Przewodticzqcv Radv spvtal czv
sqjalics propozycje zniany PorzEdku
Zmiu nie zgtoszono.

Pop4dek obmd zostal prz)je1) iednosloinie

Na saleobrad przybyla radna HannaWysocka

Przewodniczqcy Rad) Gminy zwr6cil sie z zapllaniem
.4 /e ldsza uussr40 r .cs.  br leoi !gu oro o\olL o rcr l  e l

Sekretarz odpowic&ia1, 2c niLl z fadnych nie zglosil
osobiscie tez nie ma u\!ag.
Pru(J<a p?et'ieg.r osLdlniet \. ri /o rl pr4r'er)
lvsl|zymuj{cyoh sie /A.Sawczuk J.Berent, T Sroczvnski

do Sekretarza obrad.
SesjiRady Gminy.

uwag do protokolu.

przy 3 glosach

Przcwodniczqcy Rady Gm
Przrody, wystqpj] do nas
zcspolu Pvlrodniczo
Krepie,wzwivkuztYm

inypowiedziale, 2e Za.74d
z prosbq o lutlozliwieDie Pi
ka.jobrazorrego ..ZieloDog
zwr6cil sii z Prosb{ do !r
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pr?€dstawienie prcjcktu.

Profesor Lesrek Jerzak- omowll cel zalozcnia zespoh, walory krajob.azowe
orrprzyrodnicze, jakie powstab by poutwozeniu,,zcspolu".

Po ptDzertacji radny Muriusz Rosik , powiedzia] ,ze Pan profesor jest
zwolsmikiem powstania j,zespolui', alc Nadleinicrwo Pr4tok negalyMie
,aopiniowalo propozyc.jQ lolrsrania,.zespohl'.

Profesor Jerzak, powiedzial ze pisno jakim dysponuje Pan mdny.jesr z 2006
.oku, obecne showisko Nadlesnictwa jest inne niz zawane w prezenlowaDym

Przewodniczacy Rady Gminy shvierdzil, 2e dzisiaj dyskusja nad powslanien
.,zespotu" jest be4ensowna, sdyz dzisiaj Rada nie zajmie sia sprawq powslania

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk postau,ila , wniosek fomalny, aby
Rada przed podj9ciem decyzji o powslaniu ,,zespolu" mogla zapoaaa si€ ze
sianowiskiem LOP i NadleSnicnva.

PRZERWA

RadDy Jarostaw Bcrenr spytai , c7t ? uwagi ra obecnoii znacznej ilolcl
ftieszkarlc6w, lic nozna by bylo zmienia kolejnoici porz4dku obrad by
umozliwic im wypowiedzenic sie.

P,zewodnicz4cy Rady Cniny oswiadczyl,2e ! eszkalicy decyduj{c si€pEi6i
na Sesjs muszq sie liczy6 i2 morE ona pots,aa nawer kilka sodzin, poladto
pozqdek obrad zostal iuz pzeelosowany, w zwiqzku z powyzszyin nie widz€
potrzeby zmian] prryjqtego porzqdku obrad.

Nawslepie Pzewodnicz{cy Rady Gminy powiedzial, ze od ostatniej Sesji Rady
Gminy. w okesie od dnia 27 czeMca mialem zaszcz)'l rcprezentowania
Wysokiej Rady w kilklL uroczysroiciach , a byly tol
+v dniu 11 litca uczesrniczyleDr w pogrzebie m dlusoletnicgo pmcownika
uredu Sp. Stcfana Kowalskiego,
w dniu 4 sierpnia uczeshiczylcm w spotkaniu prezydium rady z Panem

w6jtcn. w celu om6wienia realizac.jl biez4cych zadalr i uzgodnienia teminu
dzisiejszcj Sesji.
-w dniu 18 sierpDia uczestniczylen w spotkaniu z mresz
Malgorzat:t Matusrewsk4 i Pmem Rudnicknn, $' Au 1
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zlozonej prez ldriE Matusewskq !a W6jta Cmn'),
-w dniu tym bylismy w.az z Pancn Zasrqpq zaprosii Slarostq i Stdoicina
Dozynek do pelnienia tei zaszc4tnei forkcji,
w dnlach 25 i 26 sierpnia uczestniczylem rv posiedzeniach komisji,
-w miedzy czsie lj. w dniach 3 i l0lipca pelnilem dyhrwxrzedzic.
Wysok Rado w zwi4^u z cho.ob4ilobyten w szpiialu oru rekonwalcscencjq
nie moglem uczestnlczya wc wszysrkich spotkaniacl i imprezach na kt6re

,d  co  o?epz lz f  r l .  d  ie r  r je  jed lo . f re  4

Pzewodniczqcy Rady spytal czy sq pylania do lrrzedstawionej intbmacji.
Pylan nie zsloszono , radni informacje przyjeli.

Przewodniczqcy Rady Gniny zwr6cil si€ z prosb:r do wojta Cminy o
pzedslawienie slmwozdania z realizacji uchval Rady w okfesie

Panie Przewodliczqcy ll Wysoka Rado I
Od ostatniej Sesji Rady Gminy zostaio wydanych 1:acznie 33 zatz4dzeil

- realizacji uchwaly budzeiowej z zakrsu gospodarki finmsowej - rvydmo
lqcznie 8 zaredzen wryn :
2 w spras ic zmiany ukladu rfkon.wczcgo budzctu eminy na 2008 rok,

-2 w sprawie zmiary planu finansowego zadan z zakesu administracji
rz4dowei omz imych zadm zleconych gminie.
2 w sprawie zmidy planu finansowego wydalk6w Urz9du Gniny Zielona

G6ra, w spruwie niany planu finansowcgo zadan z zakesu administracji
rzqdowej i imych zl€conJch snln,ie,
'zmiany dochod6w i wydatk6w w budzecie ghin) na 2008 rok zwiqanych z
wprowadrcnymi anianani dotacjl celo$achz budzetu pmstwa.
-zmiany zaflAdzeni^ w sprawie asad prowadzenia .achlmkowoici w Urzedzie
Gminy Zielona Gora.
- realizacji zadan przyslugujqcych organowi prowadzqcemu plao6wki
oSwiatowe w)'dano 3 zazqdzenia dotycz4cych w tym:
-2 w spmwie rrowolania KohisjiEgraminacyjnej dlaPd Malgorzaly Jaszczuk i
Beaty Borkowskic.j ubiegaj{cych sit slopien nauczyciela

-oraz zni€niajqce Dtzqdrenie \| sprawie ustalenja wzorow o Przyznanie

okes dluzszy niz 3 lata wydano 8 zarz{dzen w tym:

spn$ic  7asa. l  nahlwaniJ .  Thyvania i

:*1i.^?l)::1, 
r!b wrnajmosania na

- z zkresu realizacji lchwaly
obciqzania nieruchomosci oraz

\\-
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w spmwic udziclcnia bonifikary od ccny lokali mieszkalnych slzedawdych
na rrecz najemc6w i pierwszej optaty z iltulu uz)4kowania wieczysteAo gruntu,
-w sprawie nabycia prawa uzyrkowaia wieczystego grunlu Dolozonego w
Starym Kisielinie,
-w sprawic slzedazy nieruchomosci niezabudowanych polozonych w Raculi.
-w slrawie sporz4dzenia i oglos/enie wylGzu nieruchomosci niezabudowanych
przehaczonych do slEedazy \r dodzc przetargu polozonych w Raculi
przeznaczonych do sprzedazy w drodze przetareu.

w sprawie sprzedazy lokali mieszkalnych znajdujqcycn sia w PrzylepiepPyu].
22 lipca 6 A polozoneso na dzialce oznaczonej Nr I 16 o , pow.7600m'.
-w sprawie sporz4dzenia j ogtoszeDie wfk/u lokalu nieszkalDego Nr 1l
przeaaczonego do sprzedazy zna.jdujaceso siq w budynku 6,4 pzy ul. 22 lilca

w sprawie sprzedatJ lokalu mieszkalncgo
budynku przy ul. z2litca 6A wPrzylepie,

Nr 104 znajduj{ce8o si€ w

w sprawie sporzqdzenia i ogloszenie wykdzu lokalu mieszkalneso Nr 104
przeaaczoneso do sprzedazy znajdL'j4cego sia w bndynkn 6A !r7, ul. 22 ljlca

- realizacji zadd z zakresx infrastrukury technicznej, wydano tqcznie 13

- 2 \r spfawach niany skladu osoboweso Komisj i Przetarsowej,
i ll w sprawach pos'olania komisji pretargowej na \rrkonanie r o(wietlei

drosowcgo wc wsiach Kiebin, Strcha i r'o\ra Kjsicli! ,ul. liacioboiowcj w
Drzonkowie,brdole oSwietlenia uliczneso w Raculi ul. Modrejewshiej i
Huberta w Ochli, remoniu Swietlicy wicjskicj wc wsi Sucha,.emonlu zbiomika
p.poz w Ochli, napF\€ ulicy Glogowskiej w Raculi, naprawg dr6g na tere.ie
sminy, Nrkondie elewacji Sali gnrmastycznej przy PSP Srary Kisielin. na
wyLuknic n,|erwenc}jnc rob6t dfogowych , Remont dro8 F zawadzie, rcnorr
dr6g gmimych destrukteDr bilunicznyin.
Ponadto w okesie rym :
-w dniu 30 cze ca uczeslniczyleD w Sesii Seiniku Wojew6dzkie-qo, poczym
uczestniczylem w zje;dzie W6jL6w i Bumisrzow,
'w dniu 6 lipca , wzi{tem udzial w,,Swlecie Miodu zorganizowanym przez
Mxzeum Etnograficae w Ochli,
-w dnir 25lilca lczeslniczytcm w obchodach SwiataPolicji,
+v dniu 261;pca uczeshiczylem wJubileuszr Ishienia Nadleinictwa Ochla,
-w dniu 29lipca uczcshicr)4em w konferencji w lowej,
4! dnix I sierpniaodbylo sie spotkanie z Zazqdcnl Spolki ZwiK,
$'dniu 7 sierpnia uczestniczjlem wzebmniu wiejskim w Dronkowie.
w dniu 22 ,23 i 24 sierynia nczcstniczylem rv fesiynach TinganiT.waiych ptez

Rady soleckie ivsiRacula. Krepa iLqzyca,
-w dniu 24 sieania uczestnicz-yren w munm r! ochli
progujesieni" i feslynie w Starym Kisielinie.
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-w dniu 25 sierpnia i 26 sierpnia odbyt si! posiedzenia konisji i ndada

-w dniu 28 sierpnia xczestniczylem w spo&aniu w kumtorium o(wiaty.

Nasl9pnie Pan Wojt podzi€kowal Paniq Hannie Zrobczynskiej - Luczak
Wicedyrektorowi I'SP w Drzonkowie za dolychczasowq prace na sldowisku
wicedyreklora szkoly w aiqzku z przejscien na emerylurq oraz Pani Monice
Bmkiej Wicedyrektorowi PSP w ZarradTie s,Ni4zku z rezygnacjq z pelnienia
tunkcji Wicedyrektora szkot.
DaLej Pan wojt wreczyl nominacj9 na pelnie c pscz kolejnych 5 lat tunkcji
dyrekrorow szk6l PdiJolancie Jasinkiej iPanu Waldcmarowi Dejnedze.

W dalszej czesci sprawozdania w6j1 pzekazal infomacje z przebiesu
wypoczynku lchiego dzieci z nalzej gminy.

Naslipnie W6jt powiedzial ,ze odbylo sip dorychczas kilka spotkm w sprawie
komunikacj i na terenie naszej shiny, i,nany jesl Panstnu Radnym len lrobiem.
nicsrcly wladzc Miasla s{ nicugiatc , od l0 lislopada. to by1 pic szy rcrmin,
!6ziej byi kolejny remin a wozoraj oxzymalem pismo, 2e do pieMszeso
pazdziemika nusimy sia okJesiid co do dofinansowania uig.W zwiqzku z lym
mam proibq aby .adDi si! abnli i wypracowali staDowisko, by nie doszlo do
zakt6cen w funlcjonowaniu komu kacji, bo iaka realDa gro:ba isnrieje, niejesr
to tylko nasz p,oblen ale gn,in CreNie,isk, S$,idnica i zab6r. Jesie.r po
ronowach z w6jtami i Burmistrem rych smin, zamieEamy pEyj4c jakqi
straregiQ ale musi ona byc poparta stmowiskiem mdnych , bo nie mozemy
pozwolii aby komunikacja na terenie nasaj -qminy sir losarszala by Dy manry

(  a l  L /d .  re /  p racu jc  n )  ndd do .  /o  land. rza  e  nd . /e t  g i ,n )
W oslatnim czasie wsp6lnie z po$ialem pracowalismy nad wnioskiem, do
na*zatka o dofinansowanie droei Sucha, Lueowo, Racula. Zlozyli6my .6wnie2
wnioski do Lubuskiego Proeramu OperacyjDeso, w lym na dwa oiwiatowe.

wojl poinfonnowat ,2e w dniu dzisicjszym radni oizymaj4 strawozdanie z
wykonan;a budzeru sminy a I polrocze roku 200E.

Puewodniczaly Rady Gminy. spltal czy s:t p)'lania do Pana W6jta.

Na obrady puybyl radny J.Rusinskr.

P,,ewodnicz4. )  Rad)  C,  'J  .pJr .  .^  io{d5
nrerlelacjc zgloszone na osrainiei Sesji



W6jt odpowiedzla] zc tak, w tyn na niektore odpowiedzi byly udzielone
lezpos.ednio na Sesji .

Radny Mariusz Rosik oswiadczyl ze otzymal odpowiedz lecz nie jesl ona
satysfakcjonujqca, poczym ja odc44al. Roamiem iz po.laEk moze byi
rolnikowi umorzony, ale Pm ktofemu ten podatek uhorzony gospodarslwo
rolne traktuje jako d.datek do \woich do.hod6w pocnodzt ychz inny.:h tr6del

W6jl odpowiedzial,2e nie bedq dr:s/ temaru , bo niejest to sprawa publiczna.
A odpowiedz nie musi satystbkcjonowai radnego, jezeli sprawa o k16rq pyla
jesl zalalwiona zgodnie z prawem.

Radny Mariusz Rosik stwierdzil ,2e w takim pE}?adku nie ma sensu
zadawania pFan Panu Wojtowi , bo odpowiedz W6jta b€dzie taka jak wojt

Ad 8.

Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, ze pierwszy projekt uchwaly
dolyczy zmiany uchwaly w sprawie wieloletniego programu inwestycyjneSo w
Gminie Zielona G6ra na lala 2004'2013.

Przewodniczqcy Rady Gmiry oswiadczyl , ze prcjekr uchwaty szczesolowo byt
om6wiony na posiedzeniach komisji Dienniej jednak P.zewodiiczqcy spytal

Radna AntoniDa Anbrozewicz Sawcak poiviedzjala,zc w zwi4zku w lym ze
nie uczeslniczylan w posiedzeniu komis.ji, chcialabym sie dowiedziea
kiedy badzie remontowma drcga pry ulicy Rajtarowej, inrvcstycja
miata sie rozpocz4i w roku 2008, puesunitta jcst na rok 2009 z
udzialem Srodk6rv zewnetmych, jakajesl pesnosd ze w roku
2009 bedzie realizowana .

Wiecej !)1an nie zgloszono

W6jl odpowiedzial ,zc na pyanie jaka jest pemoia ze droga bedzie robiola , to
takiej pewnoici nie mam. gdyz nie malrl komtetencji Mdszalka i Starosiy, od
krorych !o zalezy czy Srodld na ta-in{estycje btd1 prrcznaczo.ne , podptsaneJesl
w sprawie tej inwesiycji poroanicnlc ze stdosnvem, rle to bedzie dalej nie

- \
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Przewodnicz4cy Rady Gmtuy poprosit Przewodnicz{c} ch Komisjio opnrie.

Radna Hma Wysocka Przewodniczqca Komisji Budzetu. Rolnictwa i
lnfraslruktury i Oclrony Srcdowiska powiedziala, ze komisja projek
uchwaly zaopiniowala pozytywi je .

Radna Antonina Ambrozewicz Sawczuk powiedziata 2e Komisja Polit"vki
Socjalnej,Zdrowia. Praw Czlowiek i Prawou{dnodci projek uchwaly
zaopiniowala poz)ttlnie.

Radny Wiestaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kullury o3wladczyl
ze komisja projek uchwaly zaopiniowala poz)trlnie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwab,

Uchwala zosiaia podjqta przy lglosie wstrzymuj{cym sie /J.Berent/ Uchwata
Nr )LxlI/ I 73 /08.

2l
Przewodnicz4cy Rady Gminy porviedzia], ze ostatni proiek uchwab'dotyczy
zmioy budzetu sminy na 2008 rok. Przesodniczqcy Rady Gminy o3wiadcz/I,
ze prcjekt tej uchrvaly 6wDiez byl om6wiony na posiedzeniach Loniisji.
D  / e .  o d ,  i . . { . J  { d J )  ' p } ' d I . 4 s . d o . , i e 8 o r / r , i r .

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodnicz{cych Komisji o otirit.

Radna Hama Wysocka- P'cwodnicz4ca Komisji Budzelu, Rolniclwa i
Infrastruktury i Ochrcny Srodo$,iska powied?ial, ze komisja projek
uchwaly 2aopiniowata pozytywn'c.

Radna Antonina AmbrczewicT-- Sarvczuk poricdzia] ze KomisjaPoLityki
Socjalnej,zdtuwia, Praw CTlowieLa i Preworz4dnotui tmjekt uchwatl
zaopiniowala poz)'tywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Konisji Oiwiaty i Kultury oswiadczvt
,e .orni , jJ  p o-ekr u.  ' \ . ' )  /avornio{  l i  4 )a n ic.

"'[a],Pzewodnicr4cy Rady poprosil o prrcglosowanie prolektu



Uchwala estala podjtla pzy 1 Blosie {stL}niuj4eyn si9 / J.Beren, -Uchwa}a
Nr XXII/ 174 /08.

3l
Przewodricz.Lcy Rady Gminy powiedzial. 2e kolejny projek! uchwaly dolyczy
zaciqgniecia dlugoteminowego kred)lu bankowego.
Przewodniczqcy Rady Gminy o(wiadczyl , ze projekt iej uchwaly szczesolowo
byl om6wiony na posiedzeniach komisji niemniej jednak Przewodnicz:Lcy

Przewodniczqcy Rady Gminy polrosi1 Przewodniczqcych Konis.ji o olinie.

Radna Hamawysocka- Przewodniczqca Konis.ji B udzelu, Rolnictwa i
inliastrulrtury i Ochrony S.odowiska powiedziala, 2e kotnisja projek!
uchwaly zaopiniowala pozylywnie .

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk powiedziala ze Komisia Poliryki
Socjalnei,Zdrowia,Pmw Cziowieka i Praworz{dnosci projek
uchwat zaopiniowala pozyty$nie.

Radnl Wieslaw Kuchla Przewodniez4cy Konisji OSwiary iKultu,r oswiadczyl
/e koa,std proje\L u. lwdl)  ro i  r  osJa oo/y)$i ie.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przesloso$,anie projeklu uchwaly.

Uchwata zostala podjeta jednoglosnie Uchwata Nr XXII/ 1 74 /0E.

Przwodniczqcy Rady Gminy po\liedzial, ze kolejny prcjeki uohwaty dolyczy
wy.azenia opinii doryczacej obiecia udzialow rv .,Zielonosorskich
Wodociqgach i Kamlizaoji Sp.z.o.o. l'rzewodn'czqcy Rady Gminy oswiadczyt,
2e prcjekt rej uchwaty szczeg6towo byt omowiony na posiedzeniach komisji
l ,emnreJjedrs ' l /e{ .dn.cac) spyr l .4 .d o i ' rm a

Przewodniczaoy Rady Gminy poprosil Przewodnicz{cych Komisji o opinie

Radna Hama Wysocka' Pu ewodniczqca Komisi i Budzetu, lRolnictwa i
lnflastaktury i Ochrony Srodowiska powiedziata, ze konisja projek!
uchwaty zaopinioNala poznqrie .



Radnr  Al ror  i  J  4nb-o/pq i . / -  S. ! .^ r (  po$,edl id la  . ,e  Kon . td  Pol r0k l
Socjalnej, zdrowia, Praw

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Konisji OSwiary i Kultury oSwiadczyl
ze komisja nie wfdala opinii.

Cz.lowieka i Praworzqdnoici jest

Przewodniczacy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly,

Uch$ala zostata podjetajednoglo6nie Uchwala Nr XXII/ I75 /08.

5/
Przewodnicz:tcy Rady Cmitry powiedzial, ze kolcjny prcjckl uchwaly doiyczy
Rozparrzenia skarsi na dzialalnoia W6jta Gminy Zielona G6ra.
Pzewodniczqcy Rady Cminy oswiadczyl , zc pro.jekt le.j uchwaty szczegolowo
by1 om6wiony na tosiedzeniach komisji Dienmicj jednak Prz-ewodnicz4cy

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk- na wstepie powiedziala . ze myili iz
pro-eh ucluah /oJJl  p 4gurwsan) .  be/  wc'e i r r i . 'e to /aDodd'a
sia radnych z naterialmi jakie s4 doslepne w lej sprawie .Chcialabym

siE skulia na wjezdzic od ulic) Koicieh€j do Pana Rudnickiego. DDia 3 liPca
br pelniqc dyzur z koLeg4 radnym Sroczynskim, przyszla nieszkanka wsi
Drzonkow ,zlozyi skdge z prosba o zapoamie sir z ni4. my w tym Momocie
podjechalismy obejzed to miejsce i rzcczlwi6cie slwierdzili(mt,-skupiaj4c
sia na wjezdzie, ze wjazd zrcbiony .Ja np. saazd na swojq posesje naln tylko
jeden. Mieszkanka ra wrtczyla nam plik dokument6w i po szczeg6low)m
zapoaaniu si€ z nimi , stwierdam z tego rnieisca te ! zakesie tzw. wjazdu.
,kdgajest zasadna, w nolm odc,uciu otlenja! siQ na dokumenlach ,Decyzja
smint z l0 styoznia 2004 .oku w punkcic nr 2c. mowi 2e wjazd na losesje
Panslwa Rudnickich winien bya z ulicy Rajlarowej. Pismen z dnia 14 Luteso
2005, Pan W6jt twierdzi ze apis powyzszej decyzji zostal zmieniony pzez
stdostwo, pry wydawaniu pozwolenia na budowe , mi nasuwa sia w tvm
Monocie p),lanie, dldczego starostwo znienia decyzje gminy, bya moze ma
lakq wladza. Starosiwo pismem z 12 h\tielaia 2005 roku, odpowiada t-e nie
posiada kompetencji aniany ustalen za$'dllch w decyzji rydancj przez Urzqd
Gmhy , a zatem decyzja z dnia 30 stycaia 2004 podpisana przcz Pana wojta
jest zobowiqzujaca . Pani skarzqca Pani Matuszewska, ktr.! poznalam dopiero
jak przyszla na dyar pisze ska€i Lcn i 6wdzic. nola ratunkn , ale zostawLea
jesl sama sobie w noim odczuciu. Pisfren z dnia 8 pldziemika 07, Pan W6jt
inlbmuje Pdia Matuszewskq ?. Lqesria iazdu na dlice l{osciclnq zostanie
$ }  a . l : o r d  p r l p l  p o q i d r u e e g o  i l  p e k r o r .  b u d o q d e . u d / e a e i  C o t f
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Powiatowy inspektof w monn odczuciu i dokutuentacj i jaka posiadan lie zajJ.l
do dn id d/ i , ie i , /eqo .4-  loq ic  k) rb ;  , ie  ! :sm.
Wo.jew6dzkiego inspeklora nadzoru budowlanego. Pisrnern z dnia 7 lislopada
2007 r lubuski inspektor budowlany piszc , zc skdsajesr zsadna, powiarowym
nispektor budowlany wrej sprawie nic nie robi .

Nastapnie glos zabrala Pani Matuszewska, przedstawiajal niek6re pisma

Dalej c6rka Pana Rudnickieso, przesiawi{a s\yoje stanowisko w 1ej spralvie.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sa$czuk , przedstawila kolejne pismo
powiaiowego inspektotu budo{,lanego z l4 naia 2008, dotycz4ce
bezzwtocznego rozsttzygniecia budosa w),jzdu od ulicy Koicielnej, mysle ze
jest bmk odpowiedzi, jak mozna puygotoBaa projekl uchwab m6wiecy od
razu ze skarga jest niezasadna, skorc wyzsze urzedt uTnaj4skarge za zasadn4.
w.ioshle zaleDr z teso miejsca o skierorvanie skargi do Koriisji Rcwizyjnej
przy Radzie Gniny w cch gruntoMcgo zbadaria skarAi.

Radna Hama Wysocka powiedziala nie
koLespondencji prowadzonej lomiedzy
wojew6dzkin, zajmijmy siF rym co lezy w
nam d$r wjudy na swoja los€sj€.

roTunne Po co my romawramy o
stonami , slarostrvem i urz€dem
kompeiencii Woita. Ja osobiacie lez

Radna Antonina Ambrozewicz- Sa\lczuk- przypomniala 2e skdea zostala
scedowanado rczldtueniaprzez Rade GmiDy w zwiqzku z czym Radalowima
sie ta spraw4 zajqi. Dalei radna odczltala uzasadnienie jakie j est dohczone do

W6jt powiedzial, ze Die zaniera dyskutowaa Dad przedstawionymi
dokunenlami, i nic m6wmy o nieobecnych czyli o slaroacie, a jezeli Panslwo
chcecie !o prosza starosle zaprosii, skupny sie nad tym co iest w skardze
napisane, np. czy WojL.,bLal drobne datki. czy nie. Jezeli lak o jakie iod

Pani Rudnicka lelvno wie, bo byt mote od niej pochodzil,

Pani Maluszerska powiedziala , 2e nie \rie jak to nazwa6, czy jest to
la!6wkaBrwo, czy kumoiefslwo czyjak 10 inaczej nazwai .Dodala ze decyzja z
roku 2001blta decyzja ostateczntu ktorej nikt do lej por) nie zmienil, nikt od
niej siQ nie odwola. to co ia nose sqdzii * takim przypadku. ,



l l

Rrdny Wieslaw Kuchra. los,iedzia1. 2e spra$'a lna charakter konfliktu
s4siedzkiego i nie powinno !o bya lematem obrad Sesji. probowalismy
sprawe wyjainia na slotklniu, ki6re niestety iez nie przynioslo Zadnego

Pr7€wodniczqcy Rady GmiDy, powiedzial 2e w niqzku z qm \i. zoslala pflez
radn4 Sawcak zgloszony wniosek o zbadanic sprawt f.,e, Komisje
Rewizyjnq prosi aby sniosek ten przeglosowaa.

za zbadaniem spraqy przez Komisje Rewizyjnq glosowala I osoba, a 14 bylo

P|e iodnr  zcy R. 'dv C r .  pop-oql  l?ev od-  c / .1 . ) \  r  Lo r r . i  n  opr  ' re .

Radna Hma Wysocka Przewodniczqca Komisji Budzetu, Rolnictwa i
lnfrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, ze komisja prcjekt
uchwaly zaopiniowata poz) b/wnie .

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk powicdziala 2e Ko,nisia Polilyki
Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i Praworz{dnosci projekt
uchwaly zaopiniowala po41)rynie.

Radny Wieslaw Kuchia-Przewodniczqcy Koinisji Oswiary i Kxltury oiwiadcryl
ze komisja lrojekr uchwxly zaopiniowala pozltyrvn ie.

Przewodricz{c} Rad} poprosil o prd-qlosuwaDie p.ojckLu uchwaly.

Uchwala zostala podjQta lrzy 12 glosach za uznanien skargi za bezdadna, 1
lrzeciw / A.Sawczul</ i 2 wstuymujqcyni sia / T.Sroczynski, J.Beren uchwat!
NTXXII/ 176 /08.

PRZERWA

Rady Gniny powiedziai, ze kotejny pro.jekt uchsnly
lanu OdnoN] micjscowoSci Drzonkow na lata 20
Rady Gminy , oiwiadczyl ze prcjekt lcj uchwab po,
\ /c / !oo.o \o c_ o :o,  )  "  oo iedz'n:a"  ,  I 'o  n i

Rady Gminy spytNl czy sqfyiania do projektu fchw.
I
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PrzewodniczqcyRady Gminy poprosil Przewodniczrcyoh Komisji o opinie.

Radna Hanna \\tsocka - Przcwodniczqca Komis.ji Budzerlr, Rolnicrwa, i
Infiastruktury i Ochrony Srodo\riska powiedziala. ue komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozltlarnie.

Radna Antonina Ambrozewicz Sawcztrk po$iedziala ze Konisja Polityki
socjalnej. zdrowia. l)raw

uchwab zaopiniowala poz$ywnie.

RadDy Wieslaw Kuchta Przewodnicz4cy Komisji Oawiaty i Kultury oiwiadczyl
/ e  \ . n i j r  r  o - . l  u , j - " , a w p : n i o { a . p o . ) ) ! I i e .

Uchwala zostala podjeta przy 2 glosach wstzynuj4cych sie -Uchwala Nr
xxlt/ 177l08.

(2 oq eka Pra$orz:Ldnosci prolekt

7l
Przewodniczaiy Rady Gniny powiedzial, ze ostahi pfojekl uchwalj doryczy
odwolania z tunkcii Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy Zielona Gora.
P.zc$,odnicz4cy Rady Cminy o6wiadczJt , 2c p.oickt lej uchwaly szczcg6lowo
byl om6wiony na posiedzeniach komisji niemniej jednak Pzewodniczqcy

Na wsiqpie radny Jaroslaw Berenl-pzypomDiai ncic uasadnienia j akie zostalo
/  u /u ,  (  puJ  br 'u , l i (  J  uJ$u ld  ,  e  ,J  , . j s .  , r /e ra  Bd , )  fL . r l - j
wiceprzewodniczqceso Rddy Cmnry iAsle-

Radna Hanna Wysocka odwiadcz)la ,2c .adncgo nic mozeDry rozliczad z
kxhury osobisiej, mozemy rozlicz)a jedynie z nalozonych obo$iv-kolv.
co do faktu i2 kolcga Tadeusr NaskrQl poczul, siQ zle po ,,\[,powiedzi"
radnego Barry niejest prawd4 sdy2 kolesa.adnyjut wczeiniej b6wil2e
rvtym dniu czu.jc sie bardzo 2le.

Radny Tadeusz Borek stwierdzil ,ze gdyby kolega Nasket ,.mial zal" to
podpisal by sie podwnioskienr o od$,oJarie kdncgo tsar1y.

Przewodniczqcy Rady Gm iny spytal. czy tak jak sugeruj e, radny Jarosiaw
Kolcga Naskr€!, ma zaniar skierowaa sprawe z powodztla cywilneco do

I

r\-



Radny Jaroslaw Bereni oiwiadcryl ,ze jesl nu wsiyd
B!.ta reprezentuje RadQ.

l i

Radny Tadcusz NaskQt odpowiedzial ,ze nic, edyz $fbaczyl koledzc Bdcle Lo

zslaszanie kandydatur do skladu

radni syrzajq zgode na prace w

Radny Tomasz Sroczyriski - dohczyl sie do st powicdzi kolesi Jarka.

Pzewodnicz{cy Rady Gminy. oirriadczyl 2e stwierdzenie i2 po odwotaniu
,adneCo J.Bdn beda o. /  rd o" . i  n i .  pul 'D$d i i  /  /snie re. icrn
ewenlualnego powolania jeszczc na dzisieFzej Sesii ..nowej" osoby na to
stdowisko, t.li zapis j es1 wpisany w uzasadnienie wniostu.

Radny Jaroslaw Berent towiedzial ,2c Edny Tadeusz Naski€l, nie fta nic
wsp6lnego z zlozonym wnioskiem.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o
Komisjl Skrutacyj nej.
Do skladu Komisii zostali,-glos,-enii
-JeEyZelecki,

-iTomasz Srcczynski.

Przewodniczqcy Rady Gminy, spytat czy
Konisji Skntacyjnej.

Radnl odpowiedzieli. ze !ak.

Sklad osoboq' Komisii Skrutacyjnej zostal pE),irq, iednoslosnie.

Prze$,odniczAcy Rady Gminy. poprosit Konisjt Sknttacy.jnq o trzygotowdie

PRZERWA
Przewodniczacy Kon;sji Skrtrta.yjn.j przeddawil lechnika glosowania i spos6b

Przewodnicz{cy Rady cminy. powiedzial2e koEyslajqc z okazji o.az lilkiu iz
radny J6zefBatajest moim zsiRpc+ chcialbyrn Mocii do ostalniej Sesji i
dyskusji na temar rozpowszcchidyc! pon6wien przeciwko Panx J6zelbwi
Barcie, o rym jak 1o zostal zalapany jezd,4c samochodem po plane'nu, o tym
jak mu zabrano p.awo jazdy a on nadal jetdzi sanochodcm po pijanenu.



os6b. Czy kro! ponyjlal ile trozc stEcii taknnl Pomowieniami w6r6d
wyborc6w .Smiem twicfdzi6, ze bddzo iviele, ale nikt nie powicdzial nu

Po oddaniu glos6w, oru ich przel;c,f,nix, PrzewodDiczaly Komisji Sktuacyjne.j
radny lomasz Srcczyiski- odczjiat lrolokol Komisji, stwierdzaiQc przy rym iz
radny lozef Ba.1a nie zostal odwolany.

Za odwolaniem glosowalo 5 os6b, 8 byto przeciw, 2 dokonaly btedneso

Po odczlaniu protokolx, Przcwodnicz.t y Rady Gminy stwierdzii ,2e radnv
J6zcfBrrta nie eslal odwol yzfirnkcii Wiceprzewodnicz4cego Rady Gminy

Ad.9

Przewodnicz4cy Rady Gniny, powiedziai ze nasttpny
zapfania radnychi lroszt witc o zglasaic py18n.
l l
Radny Jdoslaw Berenr erocii sie z zapltaniem do
lrk sdl  Co.podarc/ 'go .  Jeo) $ F,  re o Ldni \

puDkt to lnterpelacje i

dyrektor Komunalnego
oczyszczony zbiornik

p.pozarowy na ulicy G6rnej w Ochli.

Dyrekor Leszek Klim. odpowiedzial2e oczyszczenie teso zbiornika nie lezv 'v
gestiiKZG.

Radny Jdoshw acrcni- poprosiJ aby w tym tenracie otrzvmal odpowiedz na

2l
Radny Tomasz Sroczyriski -srwierdzii, ze rnany juz prawie 17 rys'
mieszkdc6w , a nasza slrona intenclowa zamias! nas promowaa nadal kuleje
Chwalny siq lyn co nany , co dziejc siE w naszcj gminie , inibnnujmv co

sie w gminic dzieje. Nastepnie splal co z.obiono , w sprawie mcldunkdw 14.
by osoby zMieskalc ne naszym terenie meldowaty sie w emnrie, dalej spvtal
cojuz wiadomo rv sprawie autobusu dla mieszksic6w Lusowa.

3/
Radna Antonina Ambrozewicz_ Sawcnk -Da wstepie Powiedziata' Ze z tego

nriejsca jak iajssdecaic.j chcialab' podziekowaa za uczestnrctwo w ostalmel
, " : + i " ;  o . o ^  m o e  n d m .  D / r e \ ' .  q / c / e g o . n , e  P . m r  w . ' o u i .  P a l u

P?(*od czq.c 'u R.d)  L '  , ,n. .  PP wodr i . /a .  L Rad\ P{u "r  I  Radlem I

K u c  c i e .  B e r e r . o s .  \ ' o .  t n s k . e n u  R o , k o ! ' .  j d "  ( s J i e  d ' ' e r r N  I

il



t 5

koDdolencje, kt6rc tni przekano na lanach pFSy s4dza, ze b)lv one bddzo
szczerc i ze wszjscy k16rry s;e podpisywalil4ozyli si€ ze maw b6lu Jeszcze
ru bardzo serdecnic dziQkuje.

Przejde teFz do meriruni sprawy, Panie Pvewodnicz4cy, Panie wdjcje
oraz Radni. Pragn9 sie odnic(a do lisru jaki ,ostal srdrukowmv na lamach
prasy Pana Wisniewskiego, zostal on wldrukowany w sictTrniNr I dorvczvl
gfupy Radnych, k!6rym rvsksujq i poucza, zc gupa Radnych nie zna sie i nie
wie co to jest zbionik regencyjny, a co to jest lrzeciuT ,oTarowv iip W
odczuciu moin bylo 10 postawieDic grupy Radnych w rfznaczonvch mieiscach

sdzie oni posiadali. Ja chcialbym Paristm Radnym zaprezeniowaa, rze robii to
po to, zeby mowili, ze roiest zbiomik prEciwpozarorf Nastqpnie Pani radna
pok@ia zdjacia, kt6rc zrobil rcporter Guety i-ubuskiej Widaa na nich
napis puntt czcrpania wody pzeciwpoarowej, ns n^stQpnvn Pan Radnv
Berent rowniez probuje orworzya bmme zan*Iiala ta jesi na k]6dke jak wiac
]nozna czerpa6 z wode. W zwi{zku z tyn nam pytdie kto zatem powinien
odpowiada6 za poza. i zniszczenie domu kt6Lego doaali PansMo Topik, po

pieiwsze Straz nie mogla ani korzysraa z lzw hydmDlu bo bvl uszkodzonv ani
ze swcgo, Pnie PzeFodriczqcy pmklu cApania sodv PrzeciwPozarowei'
Tam naprawde sa- odchodl (micci i itd Takze prosze na !o moJe pvtante o

odpowii& na !i6inie. Naslepnie nr6ce sie patrzqc na Pda' Panie
Pzewodniczqcy do odpo$'iedzi na moje pismo , podpisanej przez Z-c€ W6jta'
kt6ry podpisal pismo. w stowie o jak4 p)talan dotvczqcej oiwiadczen
majqtkowych. Otworzylem st.one inLenetow4 odnoinic o6wiadczc6
majqtkosych bo ia popmdniej sesji byta na 1en lemat mowa. 2e dlaczego
jeszre nie ndl o(uiadczenia mrjqrkoweeo Pana W6jta Pan W6jt

r""  t " ' ror , '  \  .  / .  Jegn oocnod. p?e .  .ne ' ,  wo (qou'e.  doo ero po ic l l

zqo. i .  . r r ,ewcz, .e . r  i  In ler  ece K ed) pol 'c^ l rn k*ol /  / "sdnc s

odrviadczeniu i znajqc D'soko56 poborow W6jta, slwierdzitm ze doohudv ze
jest r6znica. Pani Skarbnik iezeli ja cos zle mowia ro prosze mnie korvgowa6
i'odue dochody wydaly mi sie dlzo $'2s7. w zwiqzku z tvm wraz z radnvm

J.Berenten. T.sroczynkin i M.t{osikiem s}'stqliliSmy do Paru W6jra o

ljasnienie danych podarych w oiwiadczcniach majqtko\qch dot

doihodow, do tematu powr66ny, zwraoamy sia z prosbq o szczegolowe Podanie
kwot Dajqcych wplyw na wysoko(i dochodx. nie tvlko Pau W6jta ale os6b
*tt^."ry.h * piSi"i", 

" "ic 
przefisanie usta\\a Kiedv fodPlsali$v i4 prosba

Panie Przcwodniczaly , sqdziliSmy, ze My jako Radni mmv prawo wiedziei i

tue nlko N4\ rJ.o Rddnr oo.  er  o r le pdmi ' , rn bo.r ' ,e /godn '  /  an)kule n

. l , r  L l . ra11 o - .  oz+dzi .  gra )m r 'e "d ro a ' res l lor^ i '  ] :eoorepn(a

wracz publiczne- Odpolviedt otLzymaliiDrv takq z korej nic nie wvnika

o.r"Lu",u.u po p.ottu U.tuwe z 90 roku Pcnie Prdwodricz4cy chcielibysmv
iviedzie6 iako R;dni. I ludzie n6$'i.! Pani Antonino Pan W6jt ma 1,5 rvs zl
p-oszc ni  * ieczr .  ladiego{ qc/a r ' r  r "  r r ro.r  Pd r  \ \o :e_dzi  pq$'  1} 'n

," rochoocm '  /eby c lca.  naverror :c Pdnd \  6Ld qcbe9, l ]boruw

I
llL ,^t
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mieszkanc6w ro w tym nomencie ni€ unielr odpowiedziei Mysle, ze sprawe
nalezatroby napEwde ponaktowac adekwatnie dojej wagi ,io iest i edna sprawa.
Nastwna sp.awa Panie PzewodnicT4cy. Panie Wojcie. Wysoka Rado od kilkr
lat od tilku ladnych lat posesja mieszkanki tt6ra mieici sie przy ul Bojka w
Raculi jest zalewana przez s4siad6lt a mieszkoka zwraca sia m in do U|zadu
Gminy z prosbq o pomoc. Zadnej pomocy nie otrzJmuj€, a wracz ze podj€dcn
przepba od dfogi wyczerpujq mozliwoici dzialaf podejmowanych w mnach
posisdanych komlelencji. Zeimy naPisali .ownieztaki apeliako Radni z proSbq
do uz€dDikow Gminy o pomoc dla tychze nieszkaicow Bazujqc na $ryroku
S4du Najwlzszego. wyrok S4du Najwyzszeso, iv kt6rym sie m6wi, ze sprawa
nalezy do kompelencji Urzedu Gniny, bowiem ludzie plac4 podarki i mog{
$Tmagaa. Tez ta Nasza pro(ba zoslala potraktowana, j ak totrakrowana.

Prewodniczqcy Rady Gminy spylal, ale Pani Sawczuk czego sprawa konkrelnie
dolyczy, bo terz m6s'i PaDi lak og6lnie. Pani Antonina Ambrczewicz
Sawczuk odpowiedziala. ze micszkanki Raculi, a konkretnie Panstwa
l,ukawsbch, klouy Drieszkaj{przy ul. Bojka i k16vy s{zalewani Czvlijak sir
opady deszczowe a z szauba sPuszczane s{ ci.ki lzcz sqsidd6w o i tak z
urzedu nie ma zadnej reakcji.

Puewodniczqcy Rady GmiDy odpowiedziai, ja nie wiem Pani Anronino ozv 1o
Urzednik z Urzadu Gminy ma jechaa i sprawdzai wiezy s{siedzkic jeili to nie
jesi sprawa ewidentnie urzedowa.jelli ru niejest nasz budyDeL toja widzajcdno
rozwiqzanie, a ianowicie na drodze Poslepo$'ania sqdowego Klo ma sie
zajnowai miQdzys4siedzk i,ni sprawami z Urzedu GmiDv, chvba nie PaD Woii?

Radna Antonin! Ambroze$'icz Saqczuk , zsracajqc sie do
Przerodnicz{cego nowilc, Panie PtewodnicTqcv Radv Gminv ja przeczvta!'
wyrok Sqdu Najwyzszeso. najnowszy w lakiej sprawie , gdzie sie m6wi, ze:

,,Moina sie zw.6cia o pohoc do w6jta Gniny lub Bumislrza Miasta", ktorzv
powinni w drodze decyzji adminisrracyjnei nakazai llascicielowi gruntu

pizywroceDic stmu poprzedniogo i wykondie zabezp\eczon
przeciwdziala.j4cych szkodon dla srunlu sqsjednicgo lxtaj bvla mowa o

Ja n6x iQ Pdic P/ewodDiczqcy zeby jedDak tych Ludzi nie zostawiaa samvch I

kierujny tu wszystkich do sqd6w iid to btdzie zalanvialo sFawe i podrazato

koszty iieszcze raz chcieliby(my zeby ir6wniez o Nas, opinia nic bvla laka,2e

Nast€pnie Panie Przwodnicz:lcy prosimv t
porviedzn,y 'Up€ddka z UEidu", ktorl w
jako( olacz2i opickq,jakd ochroqitd Dlateg

i .
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My z kolcgaRadnym Tomaszen Sroczyriskiin nie hielisnv wakacji Miclisfrv
dyzury w czasie s'akacji, pracowaLifny, przJjmowaliSmy mieszkdc6w. I nasz
oddtwiak tski, ze kierowal;(my r6$niez lisma do Urzedu Gninv do Pda
w6jta z kulturq i z poszanowdicm pra*a zwacaj{c sie do glory Urzedu
Gminy. Zwacalisny sie r6Mie2 z trprzeimqpro3bqo wiasnienie okolicznoSci
sprzeduy dzialki graniczqcej ze SwieLlicq mieisk4 w Raculi- Mitdz) iNrvtr'i
dlaczeso zamurowdo okna i granica biegnie po s6ze iutai w iej Swietlicv
itd.itd. O io ^\racali sie nawet mieszkancy Panie Pzewodnicz4cv Ja
wprawdzie lroche przerzym)valam to pjsmo, co Sollys do mnie skierowal i
Rada Solecka i dopi€fo /€6my zarcagowali pisnrem z 25 07 2008 r' a Sohvs do
mnie skierowa{ i do Kolegi Radnego Sroczynskiego z 26 02 2007 r., ze soitvs
pisze zwcam si€ z prosbq o zaliczke w skladzie dotacji do doklnentow
odno(nie spuedazyj.k i na Eecz Domu Kultury wRaculi Jest lojedno z pltan

zadawanych przez mieszkanc6\r Drzonkowa z Soltvsem Zdecvdo\Yalisnv
napisai rn.in. odpowicdz. Ja turdj nie bedq wszystkieso cvtowai iechnik'
dotycz4cych zanurowdia okien w obiekcie iwiellicv informuje' ze ze wzgladu
na zb)4 odlegF/ okes kiedy zostaly zanurowane okno nle jest wslawione Nie
jesi to tak odlegly okos o ile puiataft 1o Sdziei 10, I I lat. J5 pamigtam ale nie
powien doktadnie kiedy to bylo.

Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e jeili to zostalo Pani AntoniDo

spzedane 11 lal lemu to co Pani wlej chwiLi da odpowiedz w rvm temacie?

Radna Anionina Ambrozewicz Sawczuk_ odpowiedziala 'Ze chocjazby to
prde€ Pana Panie Przewodnicz.lcy, 2e Mv jako Radni wvbrani ptez

mieszkanc6w miejscowosci Racxla myslimy. ze w koncx Pan W6it i wvsoka

Rada pzychyli sia do Naszych wniosk6w odnofi ie renontu Swietlicv

Przewodnicz4cy Rady Gniny. o(wiadczvl ,ze to od rMu trzeba bvlo tak m6$'ii'

Panle Przewodnicz4cy odnosnie rcmontu (wiellicv to chcieliblimv 2ebv bvlo
jasDo i te okna nie byF/ pomurovane. Dlaczcgo je zanurowano i zrobiono
powiodzmy ciemrica. Ja noge sie lyiko domyilaa czemu prckazano na

spze,iaz iuz powyzej dzialke itd. itd Niemnie.j jetuak zebv odlowiedziei
ludzion na pltanie. Prosz€ bardzo by rczwazvi slrrawa, moze bed:l

odmuro*ane ito by satysfakcjonowalo mieszk c6w Mv sie obracmv.jak iPo

wir6d ludzi.

To sia wszyslko zgadza Pdi Anlonino, lylko czv {arto pracownika Uuedu

ansd;ri€a do snkan;a lcgo co dzialo si€ spEed I l- stu la1v, cofaj{c sia nie

p'a 'p" .1 ' " -o.*  : i ie  r - )  $ Rrcr ' ;  J 'o)  ' rc  nJF:rn '  ie Z, ' r io\ r i

- e c ^ L  { i e  ' 1 d  \ m c / )  o \ d r a '  . a r r  o r r 4 b r '  
I  
c r e  n r e  " d ! ? e b J r m y



starych slraw , bo tojest zajacie dla uuednik6w , a klore ni€ lEvnosi zadnego

Radna Antonina Ambrozcwicz- Sawozuk powiedziala ,zc gdybv Pd pozwolil
chcialam zap)4a6 Rade, bo rylko rzucilm okiem na prace odnoinie tej droei
Panie W6jcie, krora jes! od skzyzowania na Drzonkow do rej ob'vodnicv na
pas szybkiego ruchu, na kt6rA szukany 100 tys.zi. Ale tu od razu nam Otanie,
wien ze projeki wsiepny byl zobiony tylko dopoczty,jeil; sie nvla 1o prosze
mnie skorygowa6. Terz wynikh nna sytuacja i w hosce o mieszkdc6w mvsle
ze Szefowi Naszej Gminy czyli Pmu W6jtowi i nam lvszvstkim alezv na
bezpieczenslwu mieszkancow naszlch miejscowofti W zwiqzku z tvn mam
planie czy w rych powiedzmy szukanych I00tys zl. Panie w6jcie Dra Pan na
uwadze i chodnik przynajmniej do konca domow przy ulicv Glosowskiei Bo
tam sq one juz rzadko, idq czasem lasern lxdzie na grzybv A tulaj i do szkolv

.jeszczejezdzq itd. Czy w tym wlasnie jesr to zcbyjak najszvbciej prryspieszve
bo My bylisny z Radnyn Tomaszen Sroczynskim u Inspekto.a w powtec'e to
powiedziai, ze na poczqlku wrzeinia inz bedzie ta tmsa i len prom dla ludzl
otwarty. Do koica czeFca. w ceNcu Panie Kolcgo Radnv tez bvla dows' 2e

mialy bya Swiatla re dla pieszych ru wlsokotui naszego koSciola . nic nie ma i

boiny sie teraz. Mieszkancy zadajq p)'tanie: ,,Drose maj4 otwierad iak, a Mv i

co z Nami?" I iutaj Pmie w6jcie uprzejnie pLosze o przedslawienie tego

4l
R.dny Jaroslaw Berenr - pow;edzial, ze zoslal poproszonv z kolegq Tomkien

o / l o / e n i (  q r e l c d l a g r o b i e r  d m \  I ' n i  { n t o . i r ) . r o l f , n r e n
i2 Pd Przewodniczqcy wieniec kupil za wlasne lieniqdze ' gdvz na

wiencu bylo napisane , ze od Pzewodnicz.Lcego Radv Gninv.

Przeso.lniczqcy Rady Gminy , odpowiedzial ,ze gdvbv wiqzank€ kupil za
wlasnc pieniqdze bylo by napisane ,,od Henryka walczaka"

Radny .laroslaw Berent spylai, kogo Pan tam felreTenrowar.

P , a \ o d n ,  2 4 . J  R a . ) . o o o o v  e d / L  . / e R " d c C m i r \ '

Radny Jarcslaw Bercnt- osliadczJl ,2e
wlasnqosobe, dodal lez ze szarfa

tak to nalezalo napisai, a nie promowa6
z tym napisem od wienca zoslala

.f

, - l./:--'r)
| - -  /

Wiecej iirer"eLacji ani zap)'to nie Tsloszono



Ad. l0.
PrrewodnicT4cy R?dy Gniny Nocit . si€ z zap)'tanien do W6jta Gminv, czv

odpowie na zadane Pylanla.

Wojt, odlowiedzial zc na zadmie
prosi lylko aby dobrze zrczuniec
n.lomiast odnosil sie do opinii, czy

p)tania i interpelacje odpowic na pisnie,
co jest pytdiem i intepelacjto nie bede

Ad.11.
PEewodniczqcy Rady Gminy powledziai ,ze kolejnv punkt obrad 1o ,,wnioski i
infomacje", w zwi{zku zlym prosi o dyskusja.

Radny J6zefBaJta, na wstepie Powiedzial ,ze n;e wie czy da sobie rada, z iym
co chc€ powiedziea ale slr6buie Co do obra2dia mnie w sprawie prawa judv'

to niej;t lrawda iz to mieszkancy Ltzycy o tvm mowili. aLe to Pm p)1!l Pani
sohys czy io prawda. Chcialbyn tez powiedziei iakqrzecz, !o wvborach przed
pierwsz4 Sesjq dostatem Lelefoq od koSos z bvlvch radnvch , nie Powiem od
iogo by nie bylo ,,ciqgmia", z pfaniem czv mv ,,slarzv' .adni coi robinv'bo

,,i;wi" radni iezdzt od domu do donx i wvbiemjq sobie ' slanowisks"'
Odpowiedzialem, ze nie chce s' to ingerowai, niech robie co chcq, po czvn
wmienil k:to z radnvch ma pelnii ddq tunkcje
l'i co t".u" grupa ,uo"ycl -bi, to k6tko nowi4o nog4 robi' tvlko tli ludzic.
klory bez podslaw podaj 4 W6ila do prokuralora, mowie 2e ktoi j ezdzi bez prawa
iuriv nie naiac na to dowod6w W tJciu jeszczc nie stvszalem abv odcinan
szarfo p."v wien"""h etdqc cztonkiem Zarzqdx, wvbraliSnv Pana Klima na

Arretcou,"ov d/Fir i  po rdk dtu8irn o(F' i .  rd) kondv' lJ /J lrdl  br a
badzo 21", .  u leela poprak.r  u?'1c /a.r /qJvv Pmd | ' l  n"  fb|  Pdrr i "

Berent m6wi dzisiaj, ze jesi to osoba liekompetenlna, to wie Pd co pow'men

teraz sia Pan tego wsrydzia. Wasze zachowmie mozna srwie'dzii ,ze jesl

F. / . /e- :ern. i i  /d o c,e-o r 'c  mor |  * :c  :  . 'e  no/ ' . ie  o ' jqgnia

Radny Jaros{aw Berenr stwierdzi},ze w} powiedz radnego Banv' to stek bzdur'

Radna Anioniia Anbrozewicz- Sawc^k o6wiadczvla ze wvpowiedt 'adnego

Barty j{ obraza, nie szykowa}am siq in;e szvkuia na zadne slanowrsko czr

Wiceprzewodniczacernu Radv Cminv . przvsloi podno'si6 glos podczas

rP
eJ

ni
;;

ia:F
I

Prewodniczqcy rddy Glirirry . Powie
spotkania w Przylepie, to jcdnln
skc.owania Pana W6jia do ProkL
Przewodniczqcego se oPrcszare w skargi Pani'
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Maiuszewskiej. I3k o naszcj Radzie swiadcz]. ze radni ',bies!'f' ze skdgq do

Urzedu Wojew6dzkicgo . ze skarga nie jcs! rozparzona s ternlnie Co radni
jobia k p_TypJol  u \ rn)  f ,o\u€ or  d/nd /  don c er ie :e r  oe/ 'd 'adne r

esrer p'lekolan) /e Ldk;P q la5ni. brc, ie srdr^s r\ko Prolu6r D

Radny Jaroslaw Berenr- radni klotv zlozylj doniesienie do prokurarury,

u*az;j4 iz dzialmia poruszono w pismie zosralv \rkonme nicwladciwie. stqd
dccyzj! o skiercwmiu sp.awy do pfokuratora

Radny Mieczyslaw Jareas- pou'iedzial ze s)'ruacia jaka powstala w naszej radzie

le$ nieciekawa i bardzo Zle oceniana na zcwnqlrz ljslawa o samorzqdzre

s n i r n \ m  $ 1 . d i r ' e  n o q i : / o r g n P -  k o n r o J : 4 . ) r u o l a  e  R a d a C  l ) d

i  z e z  . . 1 r o n r : , ; .  r r - . . a ' . r ' ' o  e l r  r i .  K o m i ' : J  R e u  :  1 "  " ' o u  i r r '  C  / " J -

zauutami jakie poddo do zbadmia pzez prokuratufa

Mieszkanka wsi Racula Pani Stdislawa Noglv, na wsl€lie powiedziata 2e

Drzenvslala kilka spraw i za ,,ponoc{' wie6za chciala bv przekazai kilka

, o r a " .  r a . r e o r l e  g "  u , 1 . a . " . .  D a l . _  ! " r : \ o C r J  o d ' 4 1 r .  q i n s \ "  k r b '

,jory., 
"n 

rs." prze"oon czq..go Radr c" p'o olo | ' rio"\ * alqcle-'

Mieszkdiec wsi Racula Pan J6zef NoghJ, powiedziala 2e czeslo pracuje z

intemetem , w ostatnich dniach nie aalaT-l infonnacji o lenninie dzisiejszcj

Sesji, za co inionnatycy bior4 Pieniildze, |6wnlez 'viele uchwal pokzuje se

bdlzo pobiezale .Dziwia sie Pani Przewodniczqcemu' ze nier6wno irakluje

radnych, kudy ma prawo sie$'p.siedziea

M;eszkanka wsi Racula Wanda Litecka na wstepie powiedziala ze siedzi na

dzisieFzej Sesjijako zwykla mieszkanka Girinv ijcs! mi bardzo przvho ' po

, * "  - t l l " . , " .  .  - * . t  t : e d J ,  - ) r a r  l ? d 1 .  r u  
" u .  

e r n  I  o . , L i i m l , ' e .  a  e

t l  
"  

* .a.  
"""  

pr l ) i " rnniq :  b"  r /  e \L Lurdrr 'e wP n ' !  /a

p '"p, .o ' " i '  p t r"""" . : .4. )ch ' re $ o ' tudlr  /ao$n) Kol 'go r 'e PudobdJd
. i , iq r"o j"  n.Lodl  D-o$ Jo,el :d obrdd (R Uer '  pr 'crysdn:(r r ' l - 'q '  rb i i  -

toDu no;iacvch . bo moze nie umiesz sia pohamowa' , nie wjem . powinienes

' ie ar ienr i  to rapra"Je 'o br , fd.o $)g qod Ko's"B' laPrr  cale j  s)  pat i

o o " i . . ' , .  u o . , , . y  J o j u b ) l r .  / e  b : " n )  " i ' 7 e  
: l r _ ? P n r " i r e i P d l a

Nask|ela, ale trzeba icz sie pohamowai, tunkcja wicepu orcdniczqcego to cos

rviecej nizzwykly czlowiek,lo ktoi co daje nam wz6r' Nastepnie lowiedziala'
z" w;"-w6ii ;)po$'ia{]ala siena lamach Gazctv Lubuskiei w sprawie drogi'

\  e .  kry$m * l ra"a , loq. 1 1r 'c oe, ponedlro ld r '  c j :  '  n i€ - l r  p 4
.e i  d od/e ,  prub. \  d ldr" ie uof  r  i (  oo ou /  /enir  (  ' \L roa"qr:e do Tr n I

" i " i . n " , i . , . . 0 , . t " " " . , o r i a n o o o r j . r  
n o p  / e r ' a  r l c n I  b e ' c h o d n ( d

,1. .  l ; ie ' .  ho.  u po",eo/ ' .  /e. i  ,d/ re loo/r  ) l lo  b f )  ' \ "v  '  r .o
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Pdi Anna Fedilk - sp)talajakie zarzuty, nla wob€c dltektorow,

Radny Tomasz Sroodski- odpouiedzial ,:ze in4vidualnie zadnvoh' Poczrm
przelios 4rcL1or6w a q"o\r'iedz

Pui SelsetaE poinfomowd. r:e w d u 6 weEnia 2008 roku we wsi Jey
odbedqsie do4{*i Cmiine. na h6re wszvnkich serdeczrtie agasm'

Iviecej spnw nie zgloszono.

a
Przenodriczqcy Rady Gniny, p%kazar rednld sP€vo

budzetu gminy za I pitmoze 2008 roku.

Przewodniczqpy Rady Gniny oslosillo godz 1450
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Rady Gminy
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